
 1 

PROTOKÓŁ Nr XXIV/16 
z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

zwołanej na wniosek Burmistrza Pyrzyc 
na dzień 4 sierpnia 2016 r. 

 
godzina rozpoczęcia – 9:00; 

godzina zamknięcia – 9:25; 

 

 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 W dniu 28 lipca 2016 r. wpłynął wniosek Burmistrz Pyrzyc o zwołanie sesji 
Rady Miejskiej w Pyrzycach wraz z proponowanym porządkiem obrad. Zgodnie 
z art.20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym zwołałem 
obrady XXIV sesji Rady Miejskiej na dzień 4 sierpnia 2016 r., na godz. 9:00, porządek 
wraz z wnioskiem wszyscy Państwo otrzymaliście.  
 Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 
 Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na 15 Radnych obecnych jest 11 
radnych, nieobecni: 
- Radny Waldemar Lemiesz, 
- Radny Wojciech Łubiarz, 
- Radny Łukasz Michalski, 
- Radny Mirosław Wyrodek, 
co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Zaproszenie dla radnych o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 
Do punktu 2 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na 
rok 2016 (Druk Nr 262/16). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 5 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Dziękuję za przyjęcie wniosku o zwołanie 
sesji nadzwyczajnej. Sesja dotyczy dwóch projektów uchwał:  

1) zmiany budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2016, 

2)  uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce. 
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Uchwała pierwsza w sprawie zmian budżetu iw budżecie Gminy Pyrzyce na 2016 r. 
dotyczy: w § 1 zwiększa  się plan dochodów budżetu o kwotę 86.950,11 zł,                                                                  
i w § 2 zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 96 950,11 zł. 
1) Zmniejszenie  dochodów : 
Dz. 600, rozdz. 60017 - zmniejszenie o kwotę  13.500,41 zł dotyczy to zadania, 
„Przebudowa istniejącej nawierzchni wraz z budową miejsc parkingowych”, to jest 
przy ul. Krótkiej i przy Zabytkowej za budynkiem Słowianina. Po rozstrzygniętym 
już przetargu zadanie uległo zmniejszeniu i środki, które były zadeklarowane przez 
Starostwo Powiatowe w Pyrzycach uległy zmniejszeniu, więc ten udział zostanie 
zmniejszony o kwotę 13.500 zł.  
2) Zwiększenie  dochodów : 
Dz. 600, rozdz. 60017 - zwiększenie o kwotę  54.381,13 zł. 

Zwiększenie dochodów bieżących z tytułu darowizny na rzecz Gminy Pyrzyce. 
Dz. 801, rozdz. 80132 - zwiększenie o kwotę  2.500,00 zł. 

Zwiększenie dochodów bieżących z tytułu darowizny z Fundacji Muzycznej Apollo.  
Dz. 900, rozdz. 90002 - zwiększenie o kwotę  42.438,00 zł. 

Zwiększenie dochodów bieżących z tytułu środków pozyskanych z WFOŚ na 
zadanie „Usuwanie wyrobów  zawierających azbest z terenu Gminy Pyrzyce”. 
Dz. 926, rozdz. 92604 - zwiększenie o kwotę  1.131,39 zł. 

Zwiększenie dochodów bieżących z tytułu otrzymanego przez OSIR odszkodowania 
od ubezpieczyciela za dewastacje ławek na boisku w miejscowości Brzesko. 
3) Zmniejszenie  wydatków: 
Dz. 600, rozdz. 60017 - zmniejszenie o kwotę  13.500,41 zł. Dotyczy tego zadania, 
o którym mówiłam, przy ul. Krótkiej. 
4) Zwiększenie  wydatków: 
Dz. 600 rozdz. 60017 - zwiększenie o kwotę  54.381,13 zł. Jest to darowizna, która jest 
przekazana na zadanie „Przebudowa istniejącej nawierzchni wraz z budową miejsc 
parkingowych” też przy ul. Krótkiej i Zabytkowej za Słowianinem.   
Dz. 801 rozdz. 80101 - zwiększenie o kwotę 10.000,00 zł wydatków bieżących 
w szkołach podstawowych (zgodnie z pismem MF wprowadzono Zarządzeniem Nr 
630/2016 Burmistrza Pyrzyc z dnia 30 czerwca 2016r. do dochodów budżetu Gminy 
kwotę rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej  10.000,00 zł, czym zmniejszono 
deficyt do kwoty 2.040.047,21zł). 
Dz. 801, rozdz. 80132 - zwiększenie o kwotę  2.500,00 zł. 

Zwiększenie wydatków bieżących statutowych. 
Dz. 900, rozdz. 90002 - zwiększenie o kwotę  42.438,00 zł. 

Zwiększenie wydatków bieżących statutowych - „Usuwanie wyrobów zawierających 
azbest z terenu Gminy Pyrzyce”. 
Dz. 926, rozdz. 92604 - zwiększenie o kwotę  1.131,39 zł. 

Zwiększenie wydatków bieżących OSiR. 
5) Przeniesienie wydatków jako zmniejszenie i zwiększenie: 
Z Dz. 600 rozdz.60016 - przenosi się wydatki majątkowe z zadania „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Giżyn, Gmina Pyrzyce”  w kwocie 341.643,44 zł na 
zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę 100.000,00 zł na zadanie „Przebudowa 
drogi gminnej w miejscowości Obromino” oraz do Dz.700, rozdz.70005 kwotę 

241.643,44 zł na zadanie „Zmiana sposobu użytkowania budynku dworca 
kolejowego na cele mieszkalne, położonego w miejscowości Pyrzyce przy ul. 
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Dworcowej” (wcześniejsza nazwa zadania „Przebudowa i zmiana sposobu 
użytkowania nieruchomości oznaczonej jako działka nr 16/46 położonej w obrębie 6 
miasta Pyrzyce stanowiącej w udz.862/1000 własność Gminy- Dworzec PKP” ulega 
zmianie). Ta kwota może zostać z tej drogi gminnej w Giżynie przeniesiona z uwagi 
na przeprowadzoną już procedurę przetargową i te środki mogą być przekazane na 
te 2 zadania, o których mówiłam, czyli Obromino i ul. Dworcowa. 
Z zadania „Przebudowa drogi gminnej  - ul. Dworcowej w Pyrzycach” przenosi się 
kwotę (po rozstrzygniętym przetargu) 48.410,78 zł do Dz.600, rozdz.60017 na 
zadanie „Przebudowa istniejącej nawierzchni wraz z budową miejsc parkingowych” 
i to jest ul. Krótka, Zabytkowa, o których mówiłam już wcześniej. 
Z Dz. 710, rozdz. 71004 przenosi się wydatki bieżące w kwocie 45.000,00 zł, do 
Dz.600, rozdz.60016 na wydatki bieżące – opłaty za wody opadowe i roztopowe. 
Z Dz. 757, rozdz. 75702 przenosi się wydatki bieżące – odsetki od  obligacji w kwocie 
50.000,00 zł, do Dz. 926, rozdz.92604 na wydatki bieżące, dotyczy to OSiR-u, a to 
przeniesienie związane jest z pozyskanymi środkami z Urzędu Marszałkowskiego 
w kwocie 18.300 zł na renowację parkietu na hali OSiR. Żebyśmy mogli tą umowę 
podpisać, co zostało już uczynione, należało takie środki zabezpieczyć. Te środki 
zostały zabezpieczone na ten moment z wydatków bieżących z odsetek i po 
wpłynięciu środków z Urzędu Marszałkowskiego zostaną one wyrównane.  
Z Dz. 854 rozdz. 85401 - przenosi się wydatki bieżące w kwocie 2.000,00 zł do Dz. 
801, rozdz.80101 na wydatki bieżące w SP Mielęcin.  
Zmiany dotyczą również funduszu sołeckiego Sołectwa Młyny: 
Przenosi się jako zmniejszenie wydatków statutowych zgodnie z uchwałą nr I/2016  
Sołectwa Młyny z dnia 16 czerwca 2016r. (ze zmiany uchwały   nr III/09/2015 z dnia 
28.09.2015 w sprawie Funduszu sołeckiego na 2016r.),  z Dz.921, rozdz. 92195  kwotę 
2.800,00 zł., na zwiększenie w Dz.900, rozdz. 90004  wydatków statutowych na  
nowo utworzone zdanie – zakup kosiarki spalinowej z podkaszarką 2.800,00 zł. 
Wieloletnie zadania ujęte są w następnej uchwale, czyli w zmianach Wieloletniej 
prognozy Finansowej, jeżeli są pytania to bardzo proszę. 
 
Radny Mariusz Majak – Mam pytanie odnośne przesunięć odnośnie działu 710, 
rozdział 71004 to jest plan zagospodarowania przestrzennego. Proponuje się 
rezygnację z wydatków w wysokości 45.000 zł, więc pytanie, czy tutaj zadania z tego 
zakresu bądź, co bądź takiej działalności proinwestycyjnej nie ucierpią, to po 
pierwsze. 
Druga rzecz, skąd wynika potrzeba zapłaty 45.000 zł za wody opadowe, czy jest to 
nowe zadanie związane ze zmianą ustawy, generalnie, czy coś nowego czego nie 
można było wcześniej przewidzieć? 
Odnośnie parkietu na hali OSiR, proszę powiedzieć, jaki jest planowany zakres prac 
renowacji, czy to wymiana, czy cyklinowanie parkietu? 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Mam pytanie odnośnie przebudowy drogi gminnej 
w miejscowości Giżyn, czy to zadanie odsunęło się w czasie, że przesuwamy na 
zadanie, które mamy już w budżecie, czy będziemy je wprowadzać w związku z tym 
zdejmujemy tą kwotę, bo nie pamiętam, czy tamta kwota była wyższa? 
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Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Odpowiadając na pytania radnego Majaka 
wody opadowe – jeżeli chodzi o ten wydatek tak, powstał on w tym roku, została 
przeprowadzona na początku roku ponowna inwentaryzacja wszystkich dróg i tej 
umowy, która była zawarta z PPK i po ponownej inwentaryzacji, i podpisaniu 
protokołu uzgodnień ustalono, że kwoty za odprowadzanie wód opadowych uległy 
zwiększeniu, ponieważ te, które były do tej pory przy inwentaryzacji, nie było to 
ustalone prawidłowo. Teraz po ponownym prawidłowym ustaleniu mamy taki stan 
i za taki stan musimy płacić, i jest to stan dużo większy. 
Jeżeli chodzi o halę OSiR, dotyczy to renowacji, czyli cyklinowanie parkietu, 
uzupełnianie wszelkich ubytków i ponowne lakierowanie, czyli to jest taki remont.  
Jeżeli chodzi o plany to wszystkie umowy, które zostały podpisane są realizowane 
na bieżąco. Mamy problem z jedną z Pań urbanistką, z którą została podpisana 
umowa i tutaj kwestia wydłużenia nam się okresu, oczywiście nie z naszej winy, 
wykonania tego zadania i tutaj będą też oszczędności na tym, bo również na ten 
moment zawiesiliśmy procedurę planistyczną dotyczącą farm wiatrowych w 
związku ze zmianą ustawy, która weszła w życie i już po pierwszej rozmowie z 
pierwszym inwestorem, który się wycofał, następni inwestorzy na ten moment, z 
tych informacji, które mamy, zamrozili wszelkie inwestycje. Mam nadzieję (takie 
wyszło od nas pismo), że do 15 sierpnia chcemy ostatecznej odpowiedzi, czy 
faktycznie będzie, czy nie, więc tutaj to zadnie też uległo zmniejszeniu. Również 
przystąpimy, bo już zadeklarowaliśmy przystąpienie do programu, który ma na celu 
też realizację zadań związanych z procedurami planistycznymi, a przyjęliśmy 
(przypomnę tutaj) dwie ostatnie uchwały, dotyczy to ul. Stargardzkiej i ul. 1-go Maja 
i w tym projekcie będziemy mogli pozyskać dofinansowanie w związku z tym  też 
jakieś koszty nam odejdą. Jesteśmy przed zleceniem tego zadania dla firmy, która 
wystąpiła z tą ofertą na takie oszczędności możemy sobie pozwolić, ale nie będzie to 
z uszczerbkiem, ponieważ wszystko mamy zamiar dalej realizować i z niczym nie 
będziemy się opóźniać. Jeżeli chodzi o farmy wiatrowe, jeżeli dostaniemy 
odpowiedź, to na pewno będę się starała, żeby najpóźniej może na sesji 
październikowej, mam nadzieję, że na sesji wrześniowej będziemy poddawać 
uchwały odnośnie farm wiatrowych i tych procedur o uchylenie, ponieważ nie 
będzie na ten moment potrzeby prowadzenia takich prac planistycznych, jeżeli nie  
ma dzisiaj takiego zainteresowania i firmy wiatrowe nam nie przedstawią żadnych 
dokumentów i nie będą tego realizować. W związku z tym po tej analizie jest taka 
możliwość, żebyśmy te pieniądze zabezpieczyli i możemy sobie na to tutaj pozwolić, 
a w związku z tym, że wyszło to, o czym mówię, te nowe opłaty za wody opadowe 
po tej inwentaryzacji,  nie spodziewaliśmy się, że to będą takie kwoty. Do tego 
jeszcze na ostatniej sesji dokonywaliśmy zmian i mamy tutaj opłaty związane 
z utrzymaniem zwierząt i to też były dodatkowe zadania z wydatków bieżących, i to 
też były zadania nieplanowane, których nie mogliśmy przewidzieć na moment 
planowania budżetu. Dzisiaj patrząc na budżet taki jaki jest, to mamy tylko takie 
możliwości, żeby zabezpieczyć te wydatki, które są. 
Pani Piotrowska – jeżeli chodzi o Giżyn, nic tutaj nie ulega żadnym przesunięciom, 
umowa została podpisana z wykonawcą, został przekazany plac budowy. Tu 
zmniejszyły się wydatki po przetargu i możemy przenieść, jest to kwota trochę 
wyższa, ale my nie możemy jeszcze dopóki nie uzgodnimy tego z PROW, nie 
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możemy pełnych zmian jeszcze na tej sesji dokonać, bo tak została podpisana 
umowa, ale tę kwotę 341.000 zł możemy już przeznaczyć, bo to chodzi o ten rok.  
Jeżeli chodzi o Giżyn to są 2 lata i musimy pamiętać, przetarg na Giżynie był dużo 
niższy niż planowana inwestycja i te pieniądze, które przekładamy teraz są z tego 
roku, a musimy pamiętać, że mamy rozłożone zadanie na rok następny, stąd wyszły 
nam oszczędności, które przekazujemy na drogę gminną w Obrominie i teraz 
możemy, bo musimy uzupełnić to zadnie, zwiększyć. Tutaj akurat po przetargu 
wyszły nam wyższe kwoty i dopiero teraz po zwiększeniu możemy podpisać 
umowę na realizację. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2016 (Druk Nr 
262/16). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 11; za - 11; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr XXIV/231/16 stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Do punktu 3 porządku 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Pyrzyce (Druk Nr 263/16). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 7 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – W wieloletniej prognozie finansowej 
mamy Giżyn, który tutaj ulega zmniejszeniu i również zadanie, które dotyczy 
remontu budynku dawnego dworca PKP. Tak jak mówiłam wcześniej, złożyliśmy 
wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego, wniosek uzyskał pozytywną 
akceptację i otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie 795.730,96 zł, zadanie rozłożone 
na 2 lata i łączny koszt zadania to 1.852.761,12 zł. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pyrzyce 
(Druk Nr 263/16). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 11; za - 11; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr XXIV/232/16 stanowi 
załącznik Nr 8 do protokołu. 
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Do punktu 4 porządku 
 Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 
 

Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
            Przewodniczący Rady 
 
                     Paweł Chyt 
 


